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منصور غلامی به دانشجویانی که پروندههای قضاییشان هنوز بررسی نشده قول داده که حکمی برای آن ها صادر نشود یا اگر

حکمی صادر شد، سنگین نباشد.

نباید مانع ارتباط بین جامعه و دانشگاه شد؛ 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری در نشست با خبرنگاران در باغ نگارستان درباره برخی از احکام سنگین دانشجویان، جزئیات
بورسیهها و حکم انفصال رؤسای دانشگاهها، موضوع ستاره دار شدن دانشجویان، وضعیت پژوهش ایران در دنیا و رقابت

داوطلبان کنکور برای کسب ۱۵ درصد صندلیها توضیحاتی ارائه کرد. او جزئیات تازهای از حاشیههای مربوط به بورسیهها و
حکم انفصال رؤسای سه دانشگاه کاشان، صنعتی اصفهان و تربیت مدرس را تشریح کرد. منصور غلامی به دانشجویانی که

پروندههای قضاییشان هنوز بررسی نشده این قول را داد که با پیگیریهایی که انجام میدهد، حکمی برای دانشجویان صادر
نشود یا اگر حکمی صادر شد، سنگین نباشد.

احکام صادر شده برای برخی از دانشجویان  به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از روزنامه ایران، وزیر علوم در پاسخ به
 توضیح داد: ما در مواردی که این دانشجویان دچار مشکلات و مسائل بازداشت شده در جریان اعتراضات دی ماه 96

قضایی میشوند، اگر به حوزه دانشجویی و فعالیتهای دانشگاهی آنها مرتبط باشد، پیگیری کرده و البته ابتدا تلاش میکنیم
که از بروز این مشکلات پیشگیری شود چرا که بسیاری از دانشجویان تجربه لازم برای احتراز از تخلفات قانونی ندارند اما در
مواردی هم که دانشجویان با مشکل مواجه میشوند، وزارت علوم تلاش میکند با کمک به این افراد میزان آسیبها بهحداقل

برسد یا هیچ آسیبی به دانشجویان وارد نشود.

وی گفت: زمانی که برخوردهای قضایی با دانشجویان مربوط به مسائل خارج دانشگاه باشد، مسئولان قضایی با این دانشجویان
همانند شهروندان دیگر برخورد میکنند. اگرچه قوه قضائیه همکاریهای خوبی با وزارت علوم در خصوص پروندههای این

دانشجویان داشت. زمانی که پروندههای قضایی دانشجویان باز شده باشد این پروندهها روند طبیعی خود را طی میکند اما در
خصوص پروندههایی که هنوز باز نشده ما تلاش میکنیم آن پرونده به عدم صدور حکم یا حکم سنگین ختم نشود.

غلامی تأکید کرده: در مورد برخی پروندهها با بررسیهایی که انجام دادیم، در دادگاه تجدیدنظر احکام صادر شده اصلاح شد و
در حال حاضر هم از دانشگاهها درخواست کردیم در مواردی که دانشجویان حکم سنگین دریافت کرده بودند، اسامی آنها به

دفتر حقوقی وزارت علوم ارسال شود تا راههای حمایت و کمک به این دانشجویان مورد بررسی قرار گیرد.

غلامی در پاسخ بهسؤالی درباره ستاره دار شدن دانشجویان که در فضای مجازی مطرح شده است،اعلام کرد: این موضوع
واقعیت ندارد. دو سالی میشود که وزارت علوم با رایزنیهایی که انجام داده مشکل ستاره دار شدن دانشجویان را حل کرده

است و ما دانشجوی ستاره دار نداریم. برخیها میخواهند فضای دانشگاهی را ملتهب کنند. دانشجویان در این باره نگران
نباشند.

وزیر علوم با اشاره به اینکه جزو ۱۶ کشور دارای حرف برای گفتن در صحنه علمی هستیم اظهار داشت: ارتباط وسیع و
گسترده و مستمر بین دانشگاه و جامعه باید شکل بگیرد و طبیعی است بعد از این اتفاق، میشود دیوارهای فیزیکی را هم

برداشت و نباید مانع ارتباط بین جامعه و دانشگاه شد. در کشور ما دانشگاه تحصیلات تکمیلی زنجان از اول دیوار نداشت و
اعتقادی به داشتن دیوار نداشتند. اول دیوارهای ارتباطگیری را برداریم و بعد دیوارهای فیزیکی را برداریم.
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